
Kære medlemmer,

Som mange af jer ved er arbejdet på vores nye bro skudt i gang.
I går kl. 12 afsluttede KVK første del af byggeriet.
Som I kan se på billederne er broen færdig fra døren og ud i vandet. I forhold til vores 
projekt mangler fortsat rampen fra døren og ud mod stien.

HVOR ER DET ET SMUKT ARBEJDE, DER ER LAVET

Tak til KVK for godt håndværk og samarbejde indtil nu. Og tak til sponsorer for at hjælpe 
os til så smukt et resultet
Desværre er det i denne uge konstateret,at høringsprocessen har været mangelfuld. Det 
har den været fordi den tegning, der viser højden af rampen hen foran trappen ikke var 
sendt læsbart ud med høringsmaterialet. Vi havde fremsendt alt materiale til kommunen, 
det er kommunen, der ikke har sendt det korrekt ud i partshøringen.
Kommunen besluttede i går, at det var en væsentlig mangel i høringen og høringen derfor 
er ugyldig.
Konkret betyder det, at byggetilladelsen ikke længere er gyldig og byggeriet er stoppet.
Der er derfor etableret en midlertidig trappe for enden af rampen, så vi kan gå ind og ud af 
klubhuset.
Vi afventer nu at kommunen udsender ny partshøring og at der foretages efterfølgende 
sagsbehandling. Vi kender ikke tidshorisonten på forløbet ej heller hvad det betyder for 
færdiggørelsen af vores projekt.
Bestyrelsen orienterer fonde og vi vender selvfølgelig tilbage til jer, når vi ved mere.
Vi er rigtig ærgerlige og kede af situationen, men kan jo ikke andet end respektere 
kommunens beslutning.
Med venlig hilsen
Bestyrelsen


